Members' Activities 委員活動



June 六月 🔺

Members joined the study tour to the Central Party School in Beijing.

委員參加北京中央黨校考察團。

Members shared their views on the future direction of the Housing Society in a brainstorming session.

委員出席集思會,共謀房協未來發展 方向。 ▼



November 十一月

Inspecting Kingston Terrace prior to its

視察即將開售的景新臺及參觀「物業管理

sale launch and visiting a Property

Management Advisory Centre to

understand its operation.

諮詢中心」,了解

其日常運作。

2006

December 十二月

Members visited the refurbished Moon Lok Dai Ha at its rehabilitation completion ceremony.

委員出席滿樂大廈復修工程竣工儀式,並 巡視屋邨翻新後的情況。 🔻





Chairman hosted a dinner to thank the Supervisory Board and Executive Committee Members.

主席設宴感謝監事會及執行委員會成員。



September 九月 ▲

A new Supervisory Board was elected at the 54th Annual General Meeting.

「第五十四屆房協周年委員大會」選出新一 屆監事會。

Members proposed a toast to all staff at the Annual Dinner 2006.

於「二零零六年周年晚宴」上向全體員工 祝酒。 ▼





2007



January 一月 ▲

Members attended the Building Safety Carnival jointly organised by the Housing Society, Buildings Department and Urban Renewal Authority.

委員出席由房協、屋宇署和市區重建局合 辦的「全港樂安居 - 樓宇安全嘉年華」。



February 二月 ▲

Members attended the completion ceremony of the Green Lane city revitalisation project (Phase I) in Sham Shui Po.

委員出席深水埗「綠悠翠坊」市區活化計劃 (第一期)竣工儀式。

March 三月

Members attended a luncheon to exchange views with renowned German Professor Klaus R Kunzmann.

委員於午餐會上與著名德國學者 Klaus R Kunzmann 教授交流意見。





Members showed support at the Housing Society Award Presentation Ceremony.

委員參與「香港房屋協會獎勵計劃」頒獎 典禮。

Members met with Government officials from the ex-Housing, Planning and Lands Bureau and other related departments at the Lunar New Year dinner.

委員與前房屋及規劃地政局和有關部門官 員共晉團年晚宴。

